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A. Aanwezigheid  
 

Naam  Aanwezigheid  

Johan De Cooman  Aanwezig 

Stefan Desmet  Aanwezig  

Régine Remue  Aanwezig  

Anja Van Waeyenbergh  Verontschuldigd 

Freddy Van Lancker  Aanwezig  

Danny Carnail  Aanwezig  

Sven Minne  Aanwezig  

Elke Garez  Aanwezig  

 

 

 

 

B. Inhoudstafel 

1. Info i.v.m. leden 

2. Bevoegdheden schoolraad 

3. Programmapunten 

 

 

 

1. Info i.v.m. leden 

Drie leden hebben de schoolraad verlaten: 

- Juf Lutgarde is met pensioen 

- De dochter van Ann gaat naar de middelbare school 

- Anja heeft laten weten dat ze stopt met de schoolraad en dus niet meer zal deelnemen 

aan de vergaderingen. 

Zoals gezegd, is Juf Lutgarde met pensioen. Er werd een oproep gedaan aan de leerkrachten wie haar 

zou willen vervangen, doch momenteel heeft er zich nog niemand kandidaat gesteld.  



Normaal zou Ann ook moeten vervangen worden. In principe dient daartoe aan alle ouders een brief 

te worden verstuurd, maar aangezien de schoolraad stopt op 1 april, is het weinig opportuun dat dit 

nog wordt gedaan. 

Voor 1 april dient sowieso opnieuw een brief te worden verstuurd zodanig dat er zich drie nieuwe 

ouders kandidaat kunnen stellen. 

Vandaar dat werd voorgesteld Juf Lutgarde, Ann en Anja niet meer te laten vervangen. Dit lijkt ook 

beste.  

Qua geldigheid is er in elk geval geen probleem, aangezien er slechts twee personen per geleding 

dienen aanwezig te zijn. Dit is op heden het geval. 

Het schoolbestuur kan zich hierover misschien beraden: dient iedere geleding met 2 of met 3 te zijn.. 

Vandaar nu nog vergadering. 

 

2. Bevoegdheden schoolraad. 

Directeur en meester Stefan hebben een online vergadering bijgewoond van het VCOV. 

Daarbij werden de bevoegdheden van de schoolraad uiteengezet.  

De taken van de schoolraad bestaan eruit: 

- om overleg te plegen en advies te verlenen: 

o Het schoolbestuur informeert de schoolraad over geplande beslissingen. Deze 

zullen voor overleg worden voorgelegd. 

o De schoolraad kan op eigen initiatief een schriftelijk advies uitbrengen aan het 

schoolbestuur. Er dient vervolgens een gemotiveerd antwoord van het 

schoolbestuur te komen binnen de 30 kalenderdagen. 

 

En dit over volgende thema’s: 

o Bepaling profiel directeur 

o Studieaanbod 

o Samenwerking met externen 

o Busvervoer 

o Nascholingsbeleid 

o Beleid m.b.t. experimenten en projecten 

o Grote infrastructuurwerken 

o Criteria voor aanwending lestijden en uren 

o Welzijns-, veiligheids- en gezondheidsbeleid 

o Beleid m.b.t. interne kwaliteitszorg 

o Gelijke onderwijskansenbeleid 

- Het opstellen of wijzigen van: 

o Schoolreglement (incl. bijdragelijst) 



o Schoolwerkplan 

o Contract met het CLB 

 

Uit de verslagen van de voorbije vier jaar blijkt dat de schoolraad zelf advies heeft gegeven over de 

afbakening van de ouderzone op de speelplaats, over de parking, de laatkomers, een pestprobleem, 

honden op de speelplaats en de leerlingenpopulatie. 

Van het schoolbestuur uit zijn slechts twee vragen gekomen: 

1. In 2018: splitsing tweede leerjaar (er werd toen advies gegeven om de klassen te behouden 

maar de leerkrachten te switchen – het advies van de schoolraad werd toen niet gevolgd 

want er werd een andere uitwerking gegeven. Eerst en vooral mochten de ouders kiezen, 

doch dit is niet goed afgelopen, met een gedemotiveerde leerkracht als gevolg) 

2. Dit jaar de inrichting van de speelplaats. (Hieraan werd nog geen gevolg gegeven, maar dit is 

normaal aangezien dit nog even zal duren) 

De schoolraad wordt wel elk jaar geïnformeerd over verlofdagen, enz. doch er werd nooit een punt 

van gemaakt om er advies over te geven of het werd ook nooit gevraagd. 

Er zijn wel een aantal gemiste kansen. 

Zo werd dit jaar het busvervoer afgeschaft. Hieromtrent werd geen advies gevraagd aan de 

schoolraad. Vroeger werd daarover wel al eens advies gevraagd, doch niet op het ogenblik dat beslist 

werd het effectief af te schaffen. 

De schoolraad kan ook advies geven over de criteria voor de aanwending van lestijden en uren. Zo is 

er dit jaar een groot vierde leerjaar. Voor het grootste deel is dit gesplitst. 

Dit had evenwel kunnen besproken worden op de schoolraad. Het schoolbestuur had de raad daarin 

moeten kennen.  

Er wordt dan ook een oproep gedaan aan het schoolbestuur om de schoolraad meer te betrekken in 

het beleid. De schoolraad is eigenlijk een topoverlegorgaan in een school en wordt op een officiële 

manier geregeld (alle geledingen worden vertegenwoordigd) 

De ouders hebben op die manier veel inspraak. Het geeft alle ouders het recht om te spreken. Hun 

stem is van grote waarde.  

Er wordt dan ook advies gegeven aan het schoolbestuur om, wanneer men op zoek gaat naar een 

nieuwe schoolraad, een zeer duidelijke taakomschrijving van de schoolraad te geven en mee te 

geven wat ouders betekenen naar andere ouders toe. 

Bij ons is er geen ouderraad, wel een comité. Ingeval er een ouderraad is, dan dient deze te zorgen 

voor afvaardiging in de schoolraad. 

Het schoolbestuur moet dus via een brief op zoek gaan naar ouders die zich kandidaat willen stellen.  

 



3. Eventuele programmapunten 

3.1. Maatregelen corona (in de schoolomgeving) 

Iedereen parkeert zich op parking. Sommige zonder mondmasker. En niet voldoende afstand.  

Meesten leven het na, maar niet iedereen. 

Hangt nochtans bord mondmasker verplicht. 

De directeur vraagt of het een oplossing zou zijn om het op de parking nog meer visueel voor te 

stellen dat er een mondmaskerplicht is. Dit zou inderdaad oplossing kunnen zijn.  

De schoolraad adviseert  derhalve om een groter bord of bord meer vooraan op de parking te zetten 

i.v.m. de mondmaskerplicht.  

 

3.2. Parkeren op de parking 

Er is ook (opnieuw) een probleem van parkeren op parking. Sommigen parkeren zich op vrije 

plaatsen, maar anderen achter andere auto’s. Soms gevaarlijke situatie wanneer de kinderen dan 

buiten komen. 

Kan de politie eventueel ingeschakeld worden?  

Sven meldt dat ze bij Klimop  regelmatig op vrijdag staan. 

De verdeling daarvan gebeurt vanuit de gemeente. Politie heeft al bij SLZ gestaan. Misschien moest 

de school dat vragen, dat ze wat meer zouden komen. 

 

3.3. Is er mogelijkheid voor een digitaal oudercontact? 

Volgens Stefan mogelijk. Hij al meerdere digitale oudercontacten gehad. Er gaat momenteel geen 

oudercontact door op school. Dit werd zo afgesproken gelet op de huidige omstandigheden. 

Maar als er effectief een zou moeten plaatsvinden op vraag van ouders of leerkracht, dan is het zeker 

mogelijk om digitaal te doen.  

Het is best zich tot de leerkracht te wenden. Men dient dan een mail naar de leerkracht te sturen en 

vragen voor een oudercontact.  

Directeur licht toe: er werd afgesproken om geen digitaal oudercontact te organiseren, maar degene 

die het wensen mochten de leerkracht wel contacteren.  Dan kan je digitaal oudercontact aanvragen. 

Als de kinderen goed meegaan in de groep, dan worden de ouders niet uitgenodigd. Maar als een 

ouder de vraag stelt, wordt er zeker op ingegaan. 

 

 



3.4. Veiligheid 

Aan klimop dikwijls zeer gevaarlijke verkeerssituatie. 

Bij ons gelukkig dorpsplein waar toch meer parkeerplaatsen zijn.  

Misschien afhalen kinderen iets meer spreiden.  

 

3.5. Nadenken over laatste vergadering in februari. 

Indien er punten zijn die men nog wil besproken zien, dan dient men dit op agenda te zetten voor de 

volgende vergadering.  

 

3.6. Hoe zit het met digitale schoolborden? 

Is een succes; werken perfect. Alle klassen hebben nu een digitaal schoolbord. Zeer goed materiaal.  

Directeur zou zoveel e-mailadressen van plaatselijke pers willen. Hij zoekt de juiste 

gegevens/coördinaten om reclame te maken. Sven doet navraag. Kent iemand bij MIG.  

 

 

 

 

 

 

Opgesteld door de secretaris 

 

 

 


